
SVEUČILIŠTE U ZAGREBU 
METALURŠKI FAKULTET 

  
 
 
 

POVJERENSTVO ZA OSIGURAVANJE I UNAPRJEĐIVANJE 
KVALITETE NA METALURŠKOM FAKULTETU 

 
 
 

Z A P I S N I K 
 
 
s 2. sastanka Povjerenstva za osiguravanje i unaprjeđivanje kvalitete na Metalurškom 

fakultetu održanog 31. siječnja 2011. godine s početkom u 10:00 sati u Predavaonici 

broj 1. Osim članova Povjerenstva, sastanku su prisustvovali i članovi svih radnih 

skupina. 

 

Prisutni članovi Povjerenstva: Lana Vanić, dipl.iur., prof.dr.sc. Faruk Unkić, 

doc.dr.sc. Robert Pezer, dr.sc. Tahir Sofilić, doc.dr.sc. Zdenka Zovko Brodarac, Sanja 

Vujnović. 

Odsutni članovi Povjerenstva: prof.dr.sc. Jadranka Malina, Tomislav Rupčić. 

Prisutni članovi radnih skupina: prof.dr.sc. Ankica Rađnović, prof.dr.sc. Mirko 

Gojić, doc.dr.sc. Stoja Rešković, doc.dr.sc. Zoran Glavaš, doc.dr.sc. Stjepan Kožuh, 

Goran Šljivić, ing., dr.sc. Ljerka Slokar, viši asistent. 

Odsutni članovi radnih skupina: prof.dr.sc. Ladislav Lazić, mr.sc. Josip Lopatič. 

 

Predloženi Dnevni red 

 

1. Upoznavanje članova radnih skupina s planom aktivnosti Povjerenstva 

2. Upoznavanje članova radnih skupina s predloženim aktivnostima samih radnih 

skupina 

3. Ostalo  

 

prisutni prihvaćaju i nemaju nikakvih izmjena ili nadopuna. 

 

Ad. 1 

Lana Vanić, dipl.iur., predsjednik Povjerenstva, upoznala je nazočne kako kroz nešto 

više od dva tjedna Metalurški fakultet treba AZVO-u dostaviti svoj odgovor na njihovo 

Izvješće o provedenom postupku vanjske neovisne prosudbe sustava kvalitete. U tu 



SVEUČILIŠTE U ZAGREBU 
METALURŠKI FAKULTET 

  
 
 
 

POVJERENSTVO ZA OSIGURAVANJE I UNAPRJEĐIVANJE 
KVALITETE NA METALURŠKOM FAKULTETU 

 
svrhu svi prisutni dobili su tabelarni prikaz utvrđenog stanja sustava kvalitete na 

Metalurškom fakultetu zajedno sa smjernicama za popravak ili izmjenu tako 

utvrđenog stanja. Isto tako, Metalurški fakultet uz svoj odgovor treba priložiti i plan 

aktivnosti. Dogovoreno je da svaka radna skupina do 7. veljače 2011. godine dostavi 

Povjerenstvu svoje odgovore na zaključke AZVO-a, kao i plan svojih aktivnosti. Svi 

odgovori će se razmotri na sljedećem sastanku Povjerenstva i radnih skupina koji je 

zakazan za 14. veljaču 2011. godine.  

 

Ad. 2 

Voditelji radnih skupina upoznali su prisutne sa svojim dosadašnjim aktivnostima: 

 

Doc.dr.sc. Robert Pezer, voditelj Radne skupine za reviziju internetske stranice 

Metalurškog fakulteta, rekao je kako je na prvom sastanku utvrđena dinamika i plan 

aktivnosti na način da će mr.sc. Josip Lopatič napraviti analizu trenutnog stanja 

internetske stranice, te dati svoj prijedlog za organizaciju iste. Nakon razmatanja tog 

prijedloga na Radnoj skupini, ista će svoj konačni prijedlog uputiti Povjerenstvu na 

razmatranje. 

 

Doc.dr.sc. Zdenka Zovko Brodarac, voditeljica Radne skupine za izradu pravilnika i 

priručnika za kvalitetu na Metalurškom fakultetu, izvijestila je prisutne o održanom 

sastanku Radne skupine na kojem je zaključeno kako će se u sljedeća dva tjedna 

sastaviti prijedlog pravilnika koji će biti upućen svim zaposlenicima Fakulteta na 

razmatranje i čije se prihvaćanje na Fakultetskom vijeću očekuje krajem veljače ili 

početkom ožujka. Izrada priručnika krenut će paralelno s izradom strategije, obzirom 

na povezanost tih dokumenata. 

 

Prof.dr.sc. Mirko Gojić, voditelj Radne skupine za reviziju nastavnog plana i programa 

preddiplomskog i diplomskog studija Metalurgija, izvijestio je nazočne o zaključcima 

prvog sastanka Radne skupine. Napravljena je analiza sadašnjeg stanja i uočene su 

određene neravnoteže u omjeru općih, stručnih i izbornih predmeta. Cilj je napraviti 
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takav nastavni plan i program, pogotovo preddiplomskog studija, gdje će student po 

završetku moći odmah ući u metaluršku struku i radni proces, a ne da se dogodi da 

netko završi studij a da o određenoj metalurškoj disciplini nije ništa čuo. Znači, treba 

uspostaviti nastavne planove i programe na struci. Pri provedbi revizije treba uzeti u 

obzir i nove studije zbog njihove međusobne povezanosti.  

 

Prof.dr.sc. Faruk Unkić skrenuo je pozornost na rasprave koje se vode na Sveučilištu i 

Vijeću tehničkog područja o Bolonjskom procesu. Naime, opravdano se postavilo 

pitanje same suštine Bolonjskog procesa, odnosno diobe studija na dvije razine, 

obzirom na činjenicu da više od 90% studenata nastavlja diplomski studij. Iz toga 

proizlazi zaključak da Bolonjski proces nema svoju realnu funkciju, već smo 

dosadašnji dodiplomski studij samo produžili s četiri na pet godina i pojačali određene 

predmete.   

 

Prof.dr.sc. Ankica Rađenović, voditeljica Radne skupine za izradu strategije, misije i 

vizije Metalurškog fakulteta, izvijestila je prisutne kako će se tijekom ovog tjedna 

sastati članovi Radne skupine. Obzirom da se strategija sastoji od nekoliko elemenata, 

prije početka njene izrade potrebni su prethodni dogovori i pripreme, a sam rad na 

izradi strategije bit će vezan za rad svih ostalih radnih skupina. Plan je strategiju 

izraditi po zavodima, a kasnije je objediniti u jednu cjelinu. 

 

Ad. 3 

Drugih pitanja nije bilo. 

 

Predsjednik Povjerenstva 

 

Lana Vanić, dipl.iur. 

 7. veljače 2011.  
 Dostava odgovora za AZVO i plana aktivnosti radne skupine 

 14. veljače 2011. 
 sastanak Povjerenstva i radnih skupina  


